
Wij hebben een zienswijze ingediend op het nieuwbouw plan

Langwijkstraat 7 omdat we ons zorgen maken over de te kleine
afstand n.l. L0 mtr. van de nieuwbouw woning ten opzichte van ons

bedrijf en hierdoor belemmerd en of beperkt worden in onze

bedrijfsvoering.

ln het ontwerp bestemmingplan wordt vermeld dat de dichtstbij
zijnde bestaande woning 40 mtr tot op heden geen problemen heeft
gegeven en dat daarom verwacht wordt dat dichterbij ook geen

problemen zal geven maar daar zijn wij het totaal niet mee eens.

Dat wÍj tot op heden geen problemen met onze buren ondervinden
heeft een aantal oorzaken.

1. WÍj doen ons uiterste best om onze buren zo min mogelijk tot
last te zijn en dat zullen we uiteraard blijven doen.

2. Onze huidige buren hebben een echte dorpsmentaliteit en

respecteren en accepteren veel van elkaar.
3. Maar de mentaliteit van de mens is aan het veranderen.
4. En wij weten natuurlijk ook nog niet wat voor soort mensen nu

en Ín de toekomst in dit nieuw te bouwen huis gaan wonen.
5. En het allerbelangrijkste op een afstand van 40 mtr ervaar je

natuurlijk minder overlast dan op 10 mtr. daar hoef je geen

deskundige voor te zijn om dat vast te stellen.

Onze familie woont en werkt al ruim 60 jaar op deze locatie en we
hopen dat ook met ons rekening gehouden wordt .


